

National Chung Hsing University

## 國農大樓管委會 廢棄腳踏車清理公告

## ABANDONED BIKE REMOVAL NOTICE

- · 依本校規定進行大樓周遭停放過久無人使用、破損之腳踏車清理作業。
- The removal operation for the bikes that have been parked for a long time around buildings, left unused and damaged is executed in accordance with the universitys regulations.
- · 清理地點為國際農業中心大樓前門正前方、左側、右側,以及側門停放之車輛。
- The locations of the abandoned-bike removal operation are the front, left and right sides of the front door and the side doors of the International Agriculture Research Center.
- · 為避免久未使用腳踏車被視為廢棄物處理,請車主務必將張貼之「占用校地廢棄腳踏車清理通知單」撕下。(如車主不克前往處理,請於公告期限中委託他人代為清理通知單,或於線上表單https://forms.gle/jVB254RztD5HVVVg6進行通報作業)
- In order to prevent the bikes that have not been used for a long time from being regarded as waste for disposal, the bike owner must tear off the posted Removal Notice of Abandoned Bike on Campus. (If the owner cannot dispose his/her own bike, please entrust others to dispose it during the announcement period or report on the online form at <a href="https://forms.gle/jVB254RztD5HVVVg6">https://forms.gle/jVB254RztD5HVVVg6</a>)
- · 公告期限自 109 年 3 月 20 日(星期五)起至 109 年 4 月 20 日(星期一)止,請車主於公告期間 自行移往他處。
- The announcement period is from Friday, March 20, 2020 to Monday, April 20, 2020. The bike owner is requested to move his/her own bike to another place during the announcement period.
- · 經張貼通知單仍無清理者,將於4月21日依學校廢棄物規定交由環保局處理。
- The bikes which havent been removed after posting the notice will be disposed by the Environmental Protection Bureau on April 21 according to the university's waste regulations.

造成您的不便敬請見諒

Were sorry for the inconvenience.

國際農業中心大樓管理委員會

International Agriculture Research Center Management Committee

## 國農大樓管委會 清查閒置廢棄腳踏車所在地

## ABANDONED BIKE REMOVAL LOCATION

25 32 31	24 23 22		
			13 12 10
30 29 36 28 35 26			
35 26 34		19 18	11 9 8
33 27	21 20	17 16	14 7 15 6

38 39 40	45 46	50 51 52	57 58	59
41 42 43 44	47	48 49	53 54 55	56

5 4 3 2 1





